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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 29 iunie 2017, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.990 din 23 iunie 2017 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 29 iunie 2017, ora 1200, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Oprişan Gigi 

2. Cioacă Ionuţ 

3. Săndulescu Petronela Marinela 

4. Ilie Clement 

5. Gâdea Gheorghe 

6. Sîrbu Mitică 

7. Falan Corina Ionela 

8. Nichita Tereza 

9. Ionescu Liviu Ovidiu 

10. Pick  Ladislau 

11. Sîrbu Adelina Veronica 

12. Matei Mihai 

13. Ţigănilă George 

14. Meclea Alina 

15. Vladu Alexandru 

16. Neacşu Lucian 

17. Anghelescu Adrian Valentin 

18. Muscalu Ionel 

19. Dragomir Ion 

20. Ciulacu Mirela 

21. Barbu Ionuţ 

 

 

 

Preşedinte de şedinţă este doamna Săndulescu Petronela Marinela, aleasă prin 

H.C.L. nr. 214 din 30 mai 2017. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Bună ziua! Înainte de a începe 

ședința de astăzi, dau cuvântul domnului primar. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! Am 

vrut să deschid această ședință a Consiliului Local cu o informare către dvs., zicem noi, 

dintre cele cu care trebuie să ne mândrim. Așa cum ați citit și din presă și cum ați luat la 

cunoștință, orașul e mic și veștile bune, și cele bune și cele rele ajung repede, acum este 

vorba de vești bune. Avem la nivelul municipiului Giurgiu trei elevi de nota 10. Trei 

elevi, care la evaluarea națională 2016-2017 din sfârșitul clasei a VIII-a, au obținut nota 

generală 10. Și este un lucru cu care trebuie să ne mândrim și nu numai atât, trebuie să le 

acordăm și atenția și onoarea cuvenită pentru că acești copii au muncit, s-au zbătut, în 

primul rând pentru ei, pentru familia lor, dar rezultatele lor ne mândresc și pe noi și ne fac 

să ne simțim mândri că avem așa copii buni. Drept urmare, înainte de a aproba ordinea de 

zi și de a aproba un punct suplimentar privind și acordarea unor premii acestor elevi, ca 

să nu îi ținem până la sfârșit, dacă îmi permiteți să-i invit în față, doi dintre cei trei elevi. 

Al treilea deja a luat vacanță, a plecat la mare. Mi se pare normal! 

Drept urmare, aș vrea să invit eleva Boboc Maria de la Școala gimnazială  nr.8 

”Academician Marin Voiculescu” și eleva Ghimuș Daria Florentina, iar cel de-al treilea 

elev este Decu Iulia Mihaela de la Școala gimnazială nr.7. 

Domnul primar le înmânează diplomele de excelență. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Acum vă rog să ascultăm imnul 

de stat al României.  

Vă mulțumesc! Îl rog pe domnul Secretar să ne spună dacă suntem legal constituiți. 

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi toți consilierii, ședința este legal 

constituită, putem începe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Înainte de a intra în ordinea de 

zi, vă rog să aprobăm procesul verbal al şedinţei ordinare din data 30 mai 2017. Cine este 

pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Supun votului dvs., procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 21 iunie 

2017. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Ați luat la cunoștință de punctele de e ordinea de zi, suplimentar avem două 

puncte. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteți, pentru că a impus o stare de 

urgență aceste două puncte, vă rog să acceptați includerea lor pe ordinea de zi.  

Un punct suplimentar nr.1 privind reglementarea situației juridice a unui teren 

situat în municipiul Giurgiu, includerea în nomenclatorul stradal și atribuirea de 

denumire. Este vorba de strada, despre Intrarea Puișor. Suntem într-o fază de demarare a 

unei lucrări de investiții în zona respectivă, de asfaltare. Această stradă, acest loc s-a 

considerat a fi un teren proprietatea unei persoane fizice. Am verificat documentele, cei 

de la Patrimoniu și am descoperit că dumnealor și-au făcut cerere pentru despăgubire în 

bani. Rămâne liber și putem da cetățenilor din strada Apusului o intrare și din Puișor, iar 

acest drum, acest loc, să rămână domeniu public și să fie denumită strada, tocmai ca să 

putem să facem imediat proiectarea și realizarea asfaltării și acestei străzi de 70-80 de 

metri lungime. 
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Și cel de-al doilea, așa este, copiii aceștia ne-au emoționat și pe noi, proiect de 

hotărâre privind premierea elevilor claselor a VIII-a care au obținut rezultate deosebite – 

media 10 – la Evaluarea Națională anul 2017. Am considerat că fiind întrunite condițiile 

legale de aprobare a unor premii în bani pentru aceștia, executivul a verificat 

disponibilitatea în buget și putem acorda o sumă de 2.000 lei per elev, ca să poată pleca în 

vacanță și să se bucure până la urmă de rezultatul muncii lor. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Mulțumim! Cine este pentru? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Am și eu o propunere. Haideți să inversăm 

cele două proiecte, numărul 9 și numărul 10. Unul se referă la tarife și celălalt la 

subconcesionare. Trebuie să le inversăm, să discutăm întâi numărul 10 și apoi numărul 9. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Supun votului dvs. ordinea de 

zi cu amendamentele aduse. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind conferirea post-mortem a titlului de 

”Cetățean de Onoare al Municipiului Giurgiu” fostului profesor Mihai Ion 
 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de 

învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Așa s-a practicat, înainte de votul dvs., înainte de a 

da curs celor care doresc să aducă un cuvânt de susținere în vederea votului final pentru 

acordarea titlului de cetățean de onoare, a unei persoane care a fost identificată și care 

întrunește condițiile, să dau citire expunerii de motive, cauzelor care au făcut posibil acest 

punct pe ordinea de zi. Aș vrea să prezint câteva aspecte legate de activitatea fostului 

profesor Mihai Ion. Toate aceste documente și aceste informații provin din cererea care a 

fost adresată municipalității și care a fost însoțită de tot acest CV. Nu mă voi referi la 

foarte multe lucruri, voi speak-ui din acest date. 

Mihai Ion a fost un valoros promotor scenic al inconfundabilului folclor vlăscean, 

un împământenit al cântecelor, jocurilor și obiceiurilor populare pentru care a depus 

multe eforturi în dorința de a le face cunoscute publicului larg. Toată strădania lui a 

culminat cu înființarea și conducerea pe o perioadă îndelungată a Ansamblului Focloric 

”Pe marginea Dunării” în municipiul Giurgiu. Iată, aseară s-a finalizat cea de-a 33-a 

ediții, un lucru care a avut continuitate în municipiul Giurgiu și înainte de revoluție și 

după revoluție. Formație care a dus faima, frumusețea și originalitatea folclorului 

vlăscean în toată țara, prin prezența la festivalul național de folclor, dar și cu ocazia a 

nuneroase turnee efectuate peste hotare. 

Numele său stă la loc de cinste alături de personalități ale compediului monografic 

al orașului Giurgiu și în dicționarul personalităților giurgiuvene, iar o sală din incinta 

Bibliotecii județene I.A. Basarabescu din Giurgiu îi poartă numele. În toată activitatea nu 

a făcut decât să observe, să joace, să ducă mai departe prin Ansamblul folcloric, cântece 
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și dansuri ”Dunărea” a Casei municipale de Cultură, dansuri populare din zonă, costumul 

popular autentic, cântecul popular. 

A participat la diverse concursuri, festivaluri folclorice în Yugoslavia, Turcia, 

Grecia, Belgia, Franța, Bulgaria, creând astfel o adevărată catedră de coregrafie a 

dansului popular la Giurgiu. De asemenea, fostul profesor Mihai Ion a fost inițiatorul 

festivalului anual ”Călușul ca pe Vlașca” ce dăinuie și astăzi. Nu în ultimul rând trebuie 

menționat faptul că a fost inițiatorul multor manifestări care au rămas ca repere 

importante ale vieții culturale giurgiuvene. 

Am să-i las pe cei care vor lua cuvântul, să dezvolte această activitate laborioasă. 

Ce aș vrea să spun, că înainte de a anunța că am propus inițierea unui proiect de hotărâre 

cu următoarea titulatură și am fost onorat să demarez această procedură, bazându-mă pe 

toată documentația care ne-a fost pusă la dispoziție. 

Ce aș vrea să mai spun, înainte de a-i lăsa pe toți ceilalți să discute, este faptul că a 

circulat zilele acestea mai multe fotografii care-l reprezentau pe Mihai Ion. Și am văzut o 

fotografie realizată cu foarte mulți ani în urmă, avându-i în prim plan pe Mihai Ion și pe 

Marin Ghiocel și personalități emblematice ale culturii tradiționale giurgiuvene, oameni 

care au reprezentat ceva și oameni, care uite! Dacă pentru Marin Ghiocel avem Festivalul 

”Marin Ghiocel” in memoriam, Mihai Ion are un festival care-i duce mai departe 

activitatea pe marginea Dunării, un reper al folclorului giurgiuvean atât de recunoscut la 

nivel național și prin activitatea domnului Mihai Ion și la nivel internațional. 

Aceasta a fost expunerea de motive necesară. 

Domnul consilier Ilie Clement: Doamnelor și domnilor consilieri, stimați invitați, 

îmi este foarte greu să vorbesc, chiar dacă sunt inițiatorul acestui proiect, însă ținând cont 

că la baza acestui proiect și-au adus contribuția personalități de seamă ale acestui oraș și 

nu numai. Când spun acest lucru, mă gândesc la doamna Dunia Pălăngeanu, la domnul 

profesor Talianu și domnul Cărăpănceanu etnomuzicolog, membru al Uniunii 

Compozitorilor și Muzicologilor din România. Este greu să vorbim despre Mihai Ion, 

care mi-a fost profesor nu numai mie, ci și domnului Ghincea din cadrul Biroului Juridic, 

prezent în sală, și fiului său, Mihai Ionuț, cunoașterea profesiei sale înaintea morții, 

specialist la Biblioteca Județeană. 

Aș putea să vă spun despre Mihai Ion cât ar intra în cinci volume, însă vreau să mă 

refer la faptul că, dacă astăzi hora românească, cârligul de la Dăița, călușul, 

ciubotăreasca, se mai dansează la Giurgiu, se datorează acestui om. Suitele date în urmă 

cu 45 de ani dăinuie și astăzi. Parte din dansuri au fost aseară, au evoluat aseară în ultima 

seară de festival ”Pe marginea Dunării”, la care Mihai Ion a ținut din tot sufletul, ca acest 

festival să aibă loc an de an la Giurgiu și iată că se ține. Dacă Primăria și Consiliul local 

Daia au apreciat ca biblioteca din comuna Daia să-i poarte numele, este încă o dovadă în 

plus că Mihai Ion merită cu prisosință titlul onorific…. 

Domnule Țigănilă, vorbim de un mort! Iertați-mă! Spuneam că, dacă Primăria și 

Consiliul local din Daia au apreciat că biblioteca comunală merită să-i poarte numele, 

este încă o dovadă în plus că Mihai Ion merită cu prisosință acest titlu onorific. 

Au fost speculații făcute de unele persoane cârcotașe cum că beneficiarii acestui 

titlu primesc din partea Primăriei și a Consiliului local, nu știu ce suprafețe de pământ, nu 
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știu ce sume de bani. Mihai Ion s-a grăbit de 14 ani și ocupă doi metri în cimitirul Smârda 

și nu mai are nevoie de nici o altă recompensă. 

Dacă Mihai Ion nu ar fi fost o personalitate, poetul, gazetarul, Ion Gaghi, cel care 

urma să fie la comanda Bibliotecii Județene după moartea sa, nu i-ar fi scris o strofă care 

poate fi văzută pe monumentul funerar din cimitirul Smârda: 

Când sufletul mi se preschimbă-n stea 

Cântați-mi doar călușul românesc 

Și-n fiecare clipă veți vedea 

Că sunt aici, cu voi și vă iubesc. 

Dacă Mihai Ion nu ar fi fost o personalitate  a culturii giurgiuvene, Biblioteca 

Județeană, nu avea să înființeze imediat după moartea sa, o sală care-i poartă numele de 

14 ani. Se cheamă sala Ion Mihai. 

Sunt mândru că i-am fost elev, sunt mândru că m-a învățat călușul românesc și 

mult mi-ar place ca de acum înainte, cei care mă cunosc, să nu mai îmi zică Lili Clement, 

ci să-mi zică mai bine, Lili Călușarul. Pentru mine a fost o onoare, este și o duc mai 

departe, faptul că Ion Mihai prin tot ce a făcut pentru folclorul muntenesc cu care se 

mândrea, a reușit să-mi transmită acel microb pe care nu-l mai pot vindeca.  

Dacă acest ansamblu înființat în urmă cu 45 de ani, acum cinci ani, grație efortului 

și susținerii domnului primar, la vremea respectivă, domnul Barbu nu era primar, însă am 

găsit înțelegere, m-a ajutat și am reunit, atât cât am putut eu de frumos, membrii care au 

început acest ansamblu. Vă mărturisesc că a fost extraordinar de emoționant și vreau să-l 

rog pe domnul primar, ca și luna viitoare să mă susțină la 45 de ani, printr-un spectacol, 

in memeoriam Ion Mihai, în parcul Mihai Viteazu, unde cu siguranță și domniile voastre 

vor primi invitații. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Doamna președinte, stimați colegi, stimați 

invitați, permiteți-mi să-l felicit în primul rând pe colegul nostru, pe domnul Clement 

pentru această propunere. Este una care ne onorează și de asemenea pe susținătorii acestei 

propuneri care sunt în sală, personalități locale care sunt recunoscute atât la nivel al 

culturii giurgiuvene cât și la nivel național. Mă bucur astăzi să reprezint aici pe toți 

giurgiuvenii care ne-au votat, cât și pe cei care iubesc tradiția, folclorul, filonul care dă 

putere și individualitate unei nații. Acest punct este unul dintre cele pe care le voi vota cu 

bucurie și cu mândrie. Propunerea aceasta nu onorează doar amintirea unui om, Ion 

Mihai, creator de stări de spirit, dar și de caractere, de deprinderi care pot părea ludice la 

prima vedere, dar care sunt foarte serioase. 

Reprezint aici, cu voia colegilor de la serviciu, Biblioteca Județeană I.A. 

Basarabescu, unde spiritul tutelar al celui care a construit acest simbol al culturii timp de 

opt ani, nu patronează doar sala care îi poartă numele, ci activități și obiceiuri care au 

devenit în timp ca o cultură de organizație. 

Anul acesta suntem pe cale de a împli două visuri ale celui care va deveni după 

votul dvs., cetățean de onoare al municipiului nostru și una dintre stelele care vor străluci 

în panteonul valorilor locale, dar în același timp este făcător și creator de instituții. Pentru 

că anul acesta vom inaugura sediul din strada Ștefan cel Mare, obținut de către Mihai Ion 

de la Banca Națională demult și pe care îl reabilităm de ceva ani și vă mulțumesc și dvs., 

Primăriei și colegilor de la celelalte servicii care ne-au ajutat în această perioadă. 
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 Anul acesta am înțeles că vom inaugura acest sediu și cred că va fi în spiritul a 

ceea ce facem astăzi. Lucrăm în sediul de lângă Primărie, pe care același Mihai Ion s-a 

zbătut și l-a obținut pentru această instituție, iar respectul nostru se adaugă respectului ce 

i-l poartă încă, deși au trecut 14 ani de la trecerea sa în eternitate, așa cum spunea colegul 

nostru consilier, Ilie Clement. Toți colegii din județ, toți bibliotecarii din județ pe care i-a 

condus și care  îi păstrează încă stimă și admirație pentru ceea ce a fost, director al 

bibliotecii și ca om. Dorința acestora este de a aduce servicii de bună calitate publicului 

nostru și cred că și această recunoaștere de astăzi, de aici din Consiliul Local, sporește 

prestigiul unei instituții și așa prestigioase, drept pentru care vă mulțumesc și nu-mi 

rămâne de spus decât ”per aspera ad astra” – calea spre stele este una grea. Vă 

mulțumesc! 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Alte discuţii? 

Doamna consilier Sîrbu Adelina: Îl felicit pe domnul consilier Ilie Clement pentru 

această inițiativă. Vreau să vă spun că am avut onoarea de a-l cunoaște pe domnul 

profesor Mihai Ion, onoarea de a fi colegi o perioadă la Liceul teoretic Tudor Vianu. A 

fost un profesor de excepție, un coregraf de nota 10. Dânsul era sufletul ansamblului și un 

manager extraordinar al bibliotecii. Felicitări domnule Clement! Felicitări copiilor 

domnului profesor Mihai pentru că duc mai departe tradiția în familie și îi poartă cu 

respect numele! 

Domnul consilier Țigănilă George: Am dori, domnule primar, dacă se poate, să i 

dea denumirea unei străzi ca să rămână întradevăr, în istorie. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! O s-o consemnăm! 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Trecem la vot. Cine este 

pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Domnul primar Barbu Nicolae: Aș vrea să vă anunț că festivitatea de înmânare a 

distincțiilor se vor face în cadrul acestui spectacol pe care domnul Clement l-a anunțat, 

pentru că e bine să-i acordăm onoarea acolo unde a activat cel mai bine. Într-o sală de 

Consiliu este un loc în care se dezbat hotărâri, se votează, dar dacă a fost un om de 

cultură, e bine să facem acest lucru atunci când trebuie și să-i dăm și valoarea și 

importanța cuvenită. Deci, vom da toate aceste însemne care certifică titlul de cetățean de 

onoare în cadrul acestui spectacol. Așa că domnule Clement, să fiți sigur că se va face! 

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea înființării unui talcioc în 

Municipiul Giurgiu 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de servicii 

publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Eu aș avea câteva discuții pe tema acestui 

punct și dacă tot discutăm vreau să vă zic și de punctul următor de pe ordinea de zi, de 

târgul auto, pentru că sunt două proiecte care se leagă. Acest târg de talcioc este 

funcțional la ora actuală, numai că trebuie să aibă o formă legală de funcționare și lucrul 

acesta îl vom consfinți astăzi.  

Eu vreau să ridic însă, două probleme. Problema legată de târg mi se pare mult mai 

simplă în sensul că nu sunt cheltuieli pe care societatea, ADPP-ul le va face, dar își ia 

totuși o obligație de a urmări ce se întâmplă în acest târg de vechituri sau de bunuri 

personale așa cum este trecut în proiect. Se acordă 2000 de metri, nu? Sunt 2000 de metri 

o dată pentru târgul de vechituri și mai sunt încă 2000 de metri pentru târgul de mașini. 

Cred că nu se suprapun aceste suprafețe pentru că acolo se folosește în general cam 3000 

de metri și probabil vom merge cu mașinile dincolo de târgul de vechituri.  

Vorbim acum și să nu mai vorbesc la punctul următor, de târgul auto, aici este 

totuși altceva pentru că târgul auto înseamnă o activitate permanentă de 24 de ore din 24. 

În sensul că își va aduce mașina acolo pentru vânzare, trebuie să i se asigure și securitatea 

mașinii, să nu avem acte de vandalism. Asta înseamnă că pentru societate vor fi și alte 

încărcări. Nu știu dacă, cu cei 2 lei/zi pentru o mașină sau cu un abonament de 50 lei/lună 

pentru o mașină se vor acoperi aceste cheltuieli. Dacă nu, totuși pentru că aprobăm acest 

lucru și să nu ajungem în situația în care am fost și cu traficul greu, propun ca la sfârșitul 

anului, să aprobăm de acum, dar la sfârșitul anului anterior să prevedem o situație la ceea 

ce înseamnă cheltuielile făcute pentru aceste târguri și care sunt veniturile care s-au 

încasat. În cazul în care veniturile sunt mai mici decât cheltuielile, având în vedere că este 

o societate comercială, să ne angajăm de acum să acoperim acea sumă, să-i zicem gaură, 

în viitor. Nu putem să-i dăm în cârcă unei societăți, să facă o activitate care poate nu este 

rentabilă. Dacă nu este rentabilă, să-i asigurăm noi partea care aduce această gaură. 

Domnul primar Barbu Nicolae: În ceea ce privește prima întrebare a dvs., nu sunt 

suprafețe identice, doar ca și cifră ele coincid. Talciocul este pe locul lui împământenit, 

pot să spun de aproape doi-trei ani, iar târgul auto va fi în parcarea de vis-a-vis de Steaua 

Dunării. Deci, parcarea aceea mare, de-a lungul drumului. Prin regulament se vor stabili 

toate cerințele! Și eu am cerut mai multe date și am zis în primul rând să aprobăm 

înființarea lor, apoi vom veni cu regulamentul la fiecare în parte și cu tarifele, pentru că la 

talcioc, ați văzut că nu sunt tarife. La auto și-au făcut o socoteală, dacă o să fie o sută de 

mașini, sunt 200 de lei/zi, se strâng oarece bani pentru pază non-stop. Până la urmă 

intervenția o facem cu Poliția Locală dacă apar situații. Mai avem și noi pază în zona 

respectivă și asigurăm și paza parcului prin această activitate. 

Nu o să vă mai repet de ce a fost nevoie de înființarea acestora. Unul deja exista, 

dar nu era în regulă, nu funcționa corect, legal și aveam tot felul de interpelări și adrese 

de la Poliție, să-i dăm o formă legală. Iar cel de-al doilea, odată cu acțiunea de marcare a 

locurilor de parcare și de identificare a locurilor de parcare de domiciliu, am observat că 

sunt foarte multe mașini cu numere din toate țările Uniunii Europene și cu o plăcuță 

micuță – de vânzare. Ca să ducem aceste mașini într-un loc sigur și până la urmă civilizat, 

am luat această decizie. Bineînțeles că se va face un audit, se va face o verificare și un 

control asupra sumelor încasate, asupra eficienței acestei activități. Vom discuta la 
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sfârșitul anului dacă ADPP-ul a fost în măsură să gestioneze eficient această activitate, 

dacă e o cheltuială prea mare, dacă, dacă, vedem! Prima formă acum e de a da legalitate 

acestor activități, de a vota în ședința de Consiliu înființarea acestor servicii. Mai departe, 

vom vedea la regulament ce condiții punem și la sfârșitul anului unde ne aflăm. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Vreau să vă anunț, poate știți totuși, că pe 

șoseaua Bălănoaia către pădure, deja se amenajează un spațiu privat pentru un târg de 

mașini. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă vă spun, înseamnă că știți! Legal, nu-i nimic. 

Eu nu cred că am semnat vreo autorizație de amplasament sau ceva. Cred că e în stilul 

pur românesc sau giurgiuvean, când are omul o bucată de teren, se apucă s-o amenajeze, 

să facă o activitate comercială, fără să ceară. Deci, oficial, nu știu nimic! 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Mai sunt discuţii? Dacă nu sunt, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea înființării Târgului auto în 

Municipiul Giurgiu 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion:  Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de servicii 

publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Eu, dacă îmi permiteți, aș vrea să fac o 

completare la ce a spus colegul consilier. Acest târg ar putea fi considerat, nu neapărat ca 

și o activitate comercială, din ce punct de vedere? Faptul că Primăria poate să asigure un 

spațiu ca și spațiu de parcare și cetățeanul care dorește să-și expună mijlocul de transport 

la vânzare, vine și deține cu acei 2 lei/zi un spațiu ca și spațiu de parcare, iar pe lună cu 

5o de lei spațiul de parcare. Poate să fie un perimetru delimitat, la fel cum fiecare cetățean 

poate să-și închirieze spații de parcare la care nimeni nu stă să-i păzească mijlocul de 

transport, la fel și aici, în aceleași condiții se poate realiza, cu cheltuieli minime la ADPP. 

Deci, poate să meargă într-o incintă în care plătește taxa pe care o dorește, la locul 

respectiv se duce și își duce mașina și o lasă o zi, o lună, cât dorește, dar, fără a avea 

Primăria obligația să stea să-i păzească mașina. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Înseamnă că nu ați citit încă proiectul! 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Am citit, proiectul ideea este că se pot găsi 

soluții. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Ce aș vrea să completez pentru cetățeni, 

exceptând discuția în contradictoriu și e bine că aduce progres această discuție în 
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contradictoriu, este faptul că pe timpul organizării sau disputării unor meciuri de fotbal 

sau competiții sportive cu grad ridicat, parcarea va rămâne liberă. Deci, va fi în 

regulament și în contractul pe care-l vor face, că în momentul în care avem de la Poliție 

sau de la Jandarmerie, că anumite meciuri de fotbal sunt cu grad ridicat, cu risc sporit, 

atunci sunt obligați să le ridice, să le aducă după terminarea evenimentului sportiv, 

tocmai ca să preîntâmpinăm anumite probleme cu siguranța acestor și integritatea acestor 

mașini. 

Domnul consilier Țigănilă George: Cu ocazia aceasta domnule primar, totodată, va 

dispare și mașinile de la toate intersecțiile din oraș. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vor dispărea cu siguranță! Acesta a fost și scopul. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Mulțumim! Dacă mai sunt 

discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 

voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind încheierea Convenției de parteneriat între 

Municipiul Giurgiu, prin Direcția de Asistență Socială Giurgiu și Asociația 

”Prietenii de lângă tine” 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de 

învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Vreau să felicit această asociere pentru că este 

prima de acest fel și cred că e prima dată când prin această hotărâre, se implică cumva și 

autoritatea locală în ceea ce privește acești copii. Până acum, în mare parte se duceau la 

București ca să facă ceva. Deci, este un lucru foarte bun pentru care vă felicit pe toți cei 

care l-ați propus. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Mulțumim! Dacă mai sunt 

discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 

voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind încheierea unui acord de parteneriat în 

vederea amplasării unui Sky Kiosk-centru de copiere și multiplicare în sistem 

self-service 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de servicii 

publice. 
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Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Pentru că nu știam ce înseamnă sky kiosk, a 

trebuit să ne informăm și datele pe care le-am obținut nu ne încurajează sau cel puțin, pe 

mine nu mă încurajează că va fi un lucru de durată. De ce? Se aduce o aparatură care 

copiază, multiplică și transmite niște date în sistemul on-line. Această aparatură este 

folosită de omul care vine să facă copiile respective sau să transmită on-line. Deci, el 

trebuie să fie un om peste medie, să știe să lucreze cu un astfel de aparat, să fie interesat 

să vină să lucreze cu el. De ce? Pentru că și plata care se face, se face cu un card. Deci, 

trebuie să te duci să deschizi un card, să-l alimentezi și apoi vii la aparat și îți faci 

lucrarea respectivă. Totuși, pentru că ne îndreptăm către viitor și probabil că vor fi și 

mulți oameni care probează aparatele acestea, e un lucru. Dar, să nu ne așteptăm acum, că 

cineva care vine la Primărie și depune o cerere sau vrea să facă niște copii, poate să-l 

folosească, având în vedere că sunt foarte mulți oameni care nu au pregătirea necesară. 

Practic, nici foarte mulți dintre noi nu o avem, să lucrezi cu astfel de aparate. Votăm 

pentru el, că e normal să votăm. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Vă  înțeleg temerea! Și eu am avut-o temerea 

când au apărut primele PIOS-uri sau primele bancomate. Mă uitam și nu știam cu care 

parte să bag cardul și aveam oarece studii. Deci, orice noutate implică și un anumit risc, 

dar trebuie să mergem înainte! A fost o decizie  a unei firme private de a monta pe 

cheltuiala dumnealor. Am cerut și o informare privind costul de către municipalitate. 

Energia electrică nu costă mai mult de 2 lei/lună, 10 lei banda de internet care i-o dăm. 

Deci, ne costă 12-15 lei, ni se pune la dispoziție în contul a 400 de lei să facem copii, la 

costul pe care-l au dumnealor. E un punct! E o facilitate acordată celor care doresc să-l 

folosească. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Mulțumim! Dacă mai sunt 

discuții? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 

voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, Statului de 

Funcții și Regulamentului de Organizare și Funcționare ale Direcției de 

Impozite și Taxe Locale Giurgiu 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Am văzut nu doar această organigramă, sunt o 

triadă de organigrame și le urmărim cu atenție pe toate. Și eu și domnul Vladu, în alte 

ședințe am atras atenția că angajările trecute, făcute aici, în Primărie, vor crea probleme. 

Primăria, direcțiile Primăriei, societățile Primăriei vor avea probleme cu salariile. Acum, 
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în toate aceste organigrame se restructurează. Din nefericire, am văzut că se 

restructurează funcții vechi, specialiști cu un grad mai mare de experiență, mai puțin 

posturi nou înființate. Se pare că dăm afară oameni vechi, ca să păstrăm oameni mai noi. 

Noi nu am fost de acord cu vechile angajări, după cum știți și nu vom fi de acord nici cu 

darea afară a oamenilor. Nu vom vota pentru darea afară a oamenilor, pentru că dincolo 

de funcții sunt niște oameni cu nume, prenume, sunt niște oameni care au și activitate, 

unii dintre ei, chiar ireproșabilă în această instituție. Deci, exemplu, am găsit și un vechi 

coleg cu care am lucrat în Primărie și care lucrează de 38 de ani în administrație și de 30 

de ani în Primăria municipiului Giurgiu. Nu știu dacă este un exemplu de bună practică, 

ca așa înainte cu 2-3 ani înainte de pensie să fie zburat și să rămână pe piața muncii 

giurgiuvene care este plină de oportunități dar nu angajează nimic. Nu știu! Noi, de la 

ALDE nu vom vota nici o organigramă. Atunci când este vorba de datul afară al 

oamenilor fără a găsi altă soluție, nu o vom face. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aș vrea să răspund dacă nu mai sunt alte luări de 

cuvânt și o să discut acum pentru toate trei, tot triade, cele trei hotărâri privind 

reorganizarea activității în Primăria municipiului Giurgiu și în direcțiile deconcentrate. 

 Mă bucur să văd că filonul social-democrat se regăsește așa bine înrădăcinat în 

partea liberală și este un lucru bun. E dătător de speranță pentru viitorul politic al 

municipiului Giurgiu. Observ că ce am învățat eu la școală cu politica liberală nu se 

transpune deloc în practică, cel puțin pe plaiurile noastre vlăscene. 

Vreau să vă explic și v-am explicat și lunile trecute de ce a fost nevoie de această 

decizie și să vă combat un pic poziția, dintr-un singur punct de vedere. În primul rând nu 

dăm afară oameni, ci se face o reorganizare și anumite posturi nu se mai regăsesc. Dar, 

cum i-am spus acelei persoane de care spuneți dvs., că a fost la mine astăzi în audiență și 

am discutat și i-am explicat că au șansă toți cei care nu-și vor mai găsi locul de mumcă, 

să dea examen pe celelalte posturi care sunt rămase. Noi nu am dat oameni afară, am 

desființat posturi și nu am desființat posturi unice… 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Nu e… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aș avea o rugăminte! Nu știu cum e la dvs., la dvs. 

la partid e… Acum mai apucați și dvs. să vorbiți! E dictatură totală! 

Haideți să vă spun un singur lucru! Toți din cadrul Primăriei, din cadrul DIT și a 

DAS-ului, au posibilitatea și avizul așa a fost dat, cu aprobarea și cu transmiterea și a 

regulamentului de examinare și de testare și de concurs, pentru toți cei care vor fi 

dispobilizați. Am desființat anumite posturi, nu postul unui om, ci în funcție de categoria 

lui, funcționar, consilier, de gradul nu știu care. Toți ceilalți care sunt și, afară vor pleca 

toți. Tuturor li se va da dispoziție de încetare, iar ulterior vor veni și vor da examen. Sunt 

patru posturi, dispare un post. Toți cei patru vor da examen pe cele trei posturi și unul va 

rămâne. Ce e rău în acest lucru? Deci, partea aceasta de corectitudine este rezolvată și am 

ținut cont de ea pentru că altfel nu luam aviz de la ANFP.  

Cealaltă parte de oportunitate, dați-mi voie, cum v-am explicat și în lunile ianuarie 

și februarie și martie, anumite decizii exterioare deciziei din municipiu, organizării 

noastre și administrării Primăriei, au făcut ca, creșterea de salarii să fie foarte mare în 

perioada aceasta. Vă spuneam că în ianuarie a fost o decizie a Curții Constituționale de 

aliniere a salariilor la nivel național pe același tip de activitate. Și am fost obligați să luăm 
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răul cel mai mic, adică să mărim cu 25% toate salariile din Primărie și din direcțiile 

subordonate. În luna februarie, conform contractului și programului de guvernare a 

existat o mărire de 20% unitar și iată că ne-am dus cu 50% mărire de salariu, pentru că la 

acei 20%  s-au aplicat și cei 25 deja câștigați în luna ianuarie. Avem și acel spor de 

antenă de 15% și în acest moment fondul de salarii la nivelul administrației locale, 

însemnând și toate direcțiile subordonate, este egal sau uneori depășește nivelul 

impozitelor și taxelor încasate. Deci, nu facem decât să dăm salarii. Nu discutăm de 

investiții, nu discutăm de funcționare, nu a fost o decizie ușoară. S-a spus aici că am dat 

oameni cu experiență, am desființat posturi. Ei pot veni cu experiența lor și le va fi ușor, 

să intre la examen, să câștige acel examen și să rămână în continuare. Nu am spus pleacă 

x și y, cum se făceau pe vremuri disponibilizările. Nu! O să vedeți la DAS și o să vedeți 

și la DIT și o să vedeți și în Primărie, în care se spun pe aceeași structură organizatorică 

dispare un post și ceilalți patru urmează să dea examene pe cele trei posturi rămase. Am 

dat un exemplu! Poate sunt doi, dispare unul, și ceilalți doi vor da examen pe post. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dau concurs. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dau concurs, da! Nu examen, dau concurs. Așa 

este! Aveți dreptate și îmi cer scuze. 

Cel de-al doilea aspect pe care vreau să vi-l spun este faptul că în anii care au trecut 

am dat, am susținut ca angajările să se facă dintre absolvenți. Tocmai ca să realizăm o 

întinerire a forței de muncă din Primărie și cred că au fost 24 sau 30 de posturi create 

ținând cont de faptul că în următorii ani, ce au trecut și câțiva care or să mai fie, foarte 

multe persoane vor ieși la pensie și trebuie să venim să pregătim personal tânăr. Și am 

luat din rândul absolvenților, fără vechime, fără experiență și îi revedeți lucrând în 

Primărie și lucrează bine.  

Când am transmis direcțiilor să ia în calcul, și nu primarul a stabilit, de comun 

acord cu directorii direcțiilor respective, am discutat și am spus cum facem cu 

organizarea în toate aceste direcții. Și de comun acord, sarcina dumnealor a fost să reducă 

costul cu salarizarea cu 15 procente. Inițial a fost cu 20 de procente. Deci, discutăm de 

salarizare, de fondul de salarii, nu de număr de persoane! Și de comun acord și cu 

sindicatul, am rămas la 15 procente reducerea fondului de salarii și 5 procente, ei au spus 

că vor face economie la cheltuielile materiale și la alte cheltuieli. Nu or să mai solicite 

bani pentru multe lucruri, pix, hârtie. O să folosească și hârtia și pe partea cealaltă, or să 

devină și un pic mai economi și vom rezolva și această problemă. 20% fond de salariu! Și 

le-am transmis să nu facă greșeala și ultimul venit, primul plecat, adică să dea afară din 

tinerii aceștia. Să aranjeze, să vorbească, să vadă cum face organigrama, pentru că aceștia 

reprezintă viitorul! Și peste un an sau doi vor ieși la pensie oameni și nu o să mai avem cu 

cine-i înlocui și vom face iarăși angajări atunci, pe ultima sută de metri și cine știe ce s-o 

mai întâmpla. 

Acestea au fost principiile! Și vreau să le acceptați că nu au fost simple și nu au 

fost simple nici pentru mine. Să știți că e o vorbă românescă, când îi dai, e o vorbă 

neaoșă, dar când îi dai îi fată vaca, când îi iei îi moare vițelul. Haideți, să nu privim chiar 

stricto senso, s-o vedem ca pe o responsabilitate a celor care rămân în Primărie pe salarii 

bune, pe salarii foarte bune în multe cazuri, pe salarii competitive cu celelalte 

administrații locale și cu celelalte entități publice. Pentru că noi am avut o problemă! Un 
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debutant avea 600-700 de lei. Când am venit în Primărie un debutant cu studii superioare 

lua 562 de lei, bani, pleca acasă. Ce să facă cu banii aceia? Mai trebuia să și muncească 

de banii aceia? Mai trebuia să și pregătească? Acum au salarii competitive, vă spuneam și 

cu Consiliul Județean și cu Administrația Finanțelor, dar și cu mediul privat. Chiar uneori 

peste mediul privat, cel care aduce prosperitate, care aduce bunăstare și care aduce până 

la urmă plus produs în țara aceasta. 

Nu este o decizie ușoară și nu am luat-o ușor, dar am luat-o în cunoștință de cauză 

și este singura. De două luni de zile, această decizie trebuia luată din martie! În momentul 

în care au fost cele trei creșteri salariale masive, pe vorbă tot românească, mâncăm din 

pungă. Aducem de acasă, nu reușim să plătim salariile lună de lună. Nu mai discutăm să 

plătim investiții sau să facem. Dacă nu luăm decizia aceasta să facem o reducere, o 

economie de 5-6 miliarde lună de lună, cu economia care o avem prin refinanțarea 

creditului, să avem bani și de investiții, creem o problemă. Vom sta să luăm doar salarii, 

nici măcar cheltuieli de funcționare, nici măcar căldură, iluminat și atât, doar salarii. Și vă 

spuneam, nu noi am gestionat creșterea, a fost impusă. Ne-am trezit în martie cu trei 

creșteri salariale una după alta care a trebuit să le aprobăm. Nu am avut alternativă. Nu 

am avut o altă alternativă să discutăm cu oamenii, să le spunem: bă, oameni buni, nu 

avem de unde! E lege! Decizia Curții Constituționale e obligatorie, Hotărârea de Guvern 

e obligatorie. Nu vreau să încalc legislația și să comit abuz în serviciu, drept urmare, am 

fost obligat să le aprob. Că am sau nu am bani, sunt obligat să le aprob și atunci faci 

socoteli, să vezi de unde. 

Cu aceste măsuri ne echilibrăm până la sfârșitul anului, cu tot ce înseamnă buget, 

cu tot ce înseamnă cheltuieli de investiții, cu tot ce înseamnă investiții în derulare. Nu 

vreau să vă spun că am aprobat un credit de investiții și nu avem plafon la nivel național. 

Deci, am negociat, am avut licitație cu banca, putem să semnăm, dar nu ni s-a dat plafon, 

pentru că la nivel național statul s-a împrumutat prea mult și iarăși intrăm într-o problemă 

care nu ține de administrația locală ci de cum îți organizezi. 

Este decizia dvs., domnilor consilieri, cum votați, v-am explicat toate condițiile. 

M-aș fi așteptat ca din partea colegilor mei, social-democrați să vină această problemă că 

nu dăm oamenii afară. Liberalii, zic eu, că au o gândire liberală. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: O avem. 

Domnul primar Barbu Nicolae: O aveți în continuare! 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Aici este vorba și de posturi unice, vorbim de 

niște posturi. Nu mai vreau să intrăm în discuții prea lungi pentru că ținem pe toată 

lumea. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Spre edificarea noastră domnule primar, să ne 

precizați câte persoane își pierd locul de muncă. Mă refer la Direcția de Impozite și Taxe. 

Dacă ne puteți comunica numărul. 

Domnul primar Barbu Nicolae: 9 persoane. Deci, 9 posturi vor dispărea de tot. 

Automat, pe cale de consecință, 9 persoane după susținerea examenului și care nu vor lua 

acel concurs, vor pleca. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: 9! 9 posturi sunt desființate, 9 persoane vor 

părăsi… 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Desființate mai multe pentru că am desființat toate 

posturile vacante și acelea sunt posturi ipotetice de angajat. Deci, au dispărut toate 

posturile vacante, au dispărut, eu știu, anumite posturi prin reorganizare. Acum, acest 

lucru trebuia făcut cel puțin de la începutul anului. În martie vă spuneam că nu puteam 

să-l fac, că era Paștele. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu vroiam să discut la acest subiect, dar până 

la urmă, faptul că domnul primar ne ia în zeflemea așa, că suntem liberali și că ținem cu 

oamenii să nu-i dăm afară, e un punct de vedere.  Până la politică, domnule primar, 

judecăm și cu inima, judecăm și cu afecțiunea pentru oameni, cetățenii acestui municipiu. 

Vreau să vă spun că jumătate din discursul dvs. de astăzi, l-am avut eu acum vreo 

trei luni de zile. În care spuneam să nu angajăm oameni pentru că nu putem să plătim și 

exact asta îmi spuneați atunci, domnu fost vice, asta-i treaba primarului și voi avea bani 

de toate pentru că știu ce fac. Nu vroiam să intervin, încă o dată, dar discursul pe care l-

ați avut a fost așa un deja-vu pentru că erau momentele bune în care stăteam, acum trei 

luni de zile. Vorbim că nu dăm oameni afară, spuneți acolo că dau examen, până la urmă 

este clar, este o restructurare, x, y, z, vor pleca afară, chiar dacă nu știm cine este x sau y. 

Vor pleca afară, vor intra în șomaj și mulți dintre ei și încă o dată revenim, și ce spunea și 

colegul Muscalu, sunt oameni care sunt trecuți de o vârstă. Dacă mergem acum pe piața 

liberă acum și vedem că dacă se duce un om și are o vârstă de 60 de ani și se duce să se 

angajeze, deja este privit cu reticență. Toată lumea, e adevărat, vrea suflu nou, vrea 

oameni tineri care să angajeze, dar ce facem cu oamenii aceștia care mai au 5 ani de zile 

până ies la pensie și care s-au format într-un sistem. Dacă el a lucrat 30 de ani în acest 

sistem, unde-l aruncăm noi acum? În ce sistem să lucreze? 

Așa că, domnule primar, nu știu care este economia per total. Am văzut undeva la 

DIT, pe la 400 de milioane, ceea ce mi s-a părut mult 400 de miloane per lună. Era trecut 

acolo 400 de miloane, mi s-a părut mult! E adevărat că o parte din posturi sunt mult mai 

multe decât cele care se renunță la ele, dar o parte din ele erau vacante și înseamnă că 

dacă erau vacante, nu aveau nici cheltuială, dar ele erau totuși bugetate. 

Vom vota totuși împotrivă pentru că până la urmă, asta este datoria administrației, 

să găsească soluții, să plătească oamenii. Poate că găsim șapte soluții să mărim veniturile 

Primăriei în așa fel încât să putem să plătim salariile oamenilor. Și când mă gândesc la 

veniturile Primăriei, mă gândesc și la o groază de venituri pe care nu le mai avem, care 

erau legate și de traficul greu, care erau legate și de parcarea din centru, care erau o mână 

de lei, dar undeva se adunau și rămâneau niște bani, probabil că 2-3-5 persoane puteau să 

iasă de acolo. Mulțumim frumos! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Așa este, pentru 9 persoane, economia de 400 ni se 

pare mare. Acestea sunt salariile în administrația locală acum. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Domnule primar, aici aveți dreptate pentru că 

vorbim de două sisteme, sistemul administrativ și sistemul privat. Dar înainte lumea pleca 

din sistemul administrativ către sistemul privat pentru că salariile erau mai mari și 

veniturile lor erau mai mari și aveau nevoie de bani. Iată că acum se întoarce roata, 

oamenii din sistemul privat se uită cu jind către sistemul de stat și fiecare deja își face 

calcule cum să se angajeze în sitemul de stat, având venituri mai mari. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: E! Cum ați ajuns la vorba mea! Asta înseamnă că 

trebuie să eficientizăm oamenii care sunt, nu vom permite să mai intre. Să știți că de la 

începutul anului nu s-a mai angajat nimeni în Primărie. Asta s-o știți clar! 

Ce vreau să vă mai spun! Un singur lucru, cum trăgeați dvs. semnalul de alarmă în 

luna martie, deja nu s-a angajat, dvs. spuneți să nu se mai angajeze. Nu se mai angajau de 

mult în Primărie pentru că nu era sustenabilitate în a mai angaja pe cineva, iar partea 

cealaltă cu dacă tot au un serviciu bine plătit, trebuie să învețe, să se preocupe și să ia acel 

concurs. Și să rămână, să se bată, să nu doarmă noaptea, să învețe și să ia mai mult decât 

altul și pierde cel care nu ia examenul. Așa mi se pare normal! Competiție! 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Așa este la privat, competiție! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Domnule primar, cred că știți 

raportul din județ de un singur salariat față de 8 care nu au un loc de muncă. Departe de 

mine, admir liberalismul dvs., dar ar trebui să facem administrație publică. Pe de altă 

parte aș dori să cunosc dacă se află în sală un reprezentant al sindicatului. Așa ar fi fost 

bine să avem și părerea sindicatelor, nu doar a executivului. Vă mulțumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Deci, părerea sindicatelor! Sindicatele intră în 

discuții nu cu legislativul, cu executivul. Și sindicatele au avut discuții, am purtat la 

nivelul lor. Le-am spus: cum vreți? Să avem salarii mici care să te deprofesionalizeze, să 

nu ai nici un chef să vii la muncă, că iei 1000 de lei și îl vezi pe colegul tău care nu face 

nimic și ia 2500? Sau vrem să avem salarii corecte, salarii onorante și să muncim mai 

mult și să fim mai puțini? Și știți ce au spus toți? Ok! Cine nu muncește și nu învață, să se 

ducă acasă. Nu e nimeni obligat să stea în Primărie, cum nu e nimeni obligat să stea la 

DAS sau la DIT. Cine nu ține pasul cu tot ce înseamnă progres și cu tot ce înseamnă 

activitate în administrație, poate să meargă în altă parte. Dacă cineva îi oferă mai mult și 

mai bine, poate să meargă acolo. 

Eu revin și spun încă o dată, nimeni, nu s-au desființat, pentru că nu primeam aviz 

de la ANFP. Nu s-a desființat postul lui x sau lui y. S-a refăcut organigrama și s-au anulat 

anumite posturi din organigramă. Toți ceilalți, în funcție de pregătire, poate să meargă să 

dea examen oriunde. În Primărie dacă sunt posturi, pentru că ei sunt funcționari publici! 

Dacă sunt posturi în Primărie, libere, el are dreptul să vină să dea examen, să dea concurs, 

să dea examen, să-și testeze forța cu alții. Și la sfârșit, sita cerne, cine a fost competitiv, 

competent, pregătit, rămâne, iar cine nu, merge acasă. Poate-și găsește în altă parte mai 

bine! Nu suntem obligați să ținem, să știți că avem o mare problemă cu funcționarii 

publici! Legea a fost făcută în așa fel încât, ei sunt verificați, testați doar prin acea testare 

anuală. O fișă de aptitudini în care șeful lui îi trece o notă, mai semnează șapte inși și vine 

la primar sau la viceprimar s-o semneze că e ok. Dacă nu ai în spate documente și spui că 

de omul acela nu e mulțumit că nu a lucrat un an de zile, nu a venit, nu a plecat. O să 

spună: nu aveți nici un drept, vă dau în judecată și câștig! Și așa câștigă, pentru că toate 

lucrurile astea se fac în timp. 

Deci, încă o dată revin și spun și mă opresc și la celelate două, cea din Primărie și 

la cealaltă, nu o să mai vorbesc. Nu aveți decât să discutați, am spus ce am avut de spus 

pentru toate cele trei entități. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Din ce ați spus dvs., am înțeles totuși că sunt 

funcționari care nu-și fac datoria? În Primărie și în celelalte? 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Nu-și fac pe măsura salariului care-l au. Și dvs. 

când erați la DAS, dvs. poate erați mulțumit, dar poate nu toată lumea era mulțumită de 

dvs.? 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Sunt sigur de asta! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi, vedeți! Există loc de mai bine, oricând. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Cine stabilește dacă un funcționar și-a făcut sau 

nu datoria? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Există…. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Deci, vorbim de persoane! 

Domnul primar Barbu Nicolae: De persoane! Deci, evaluarea în timpul anului. 

Veniți și vă explicăm cum. Este un sistem bine pus la punct de către sindicatele din 

administrația publică. E un formular în care se trece multe criterii, foarte multe. O să vi-l 

punem la dispoziție și se autoevaluează. După aceea vine șeful lui și zice: da, și 

semnează. Mai semnează un șef peste, și ajunge la primar sau la viceprimar și te trezești 

în fața faptului împlinit. Nu-l cunoști, nu știi și te bazezi pe ce a spus șeful lui și mergem 

mai departe. Pe principiul boală lungă, moarte sigură! Dar acesta era sistemul, nu era un 

sistem competitiv! Dar știți care era paradoxul și lucrul care te făcea să nu iei nici o 

decizie împotriva aceluia? Că nu aveai altul! La salariile mici care existau în Primărie și 

vă spuneam, un om, o persoană, un consilier cu studii superioare debutant, pleca acasă 

când am venit eu în Primărie, cu 562 de lei net. Singurul mod prin care poți să faci 

testarea unei persoane este concursul, examenul. Nu concurs, examen! Acum e examen! 

Anual dăm o testare! Se așează la măsuță, subiecte și scrie și ce iese, iese. În 

administrația publică, locală, centrală e greu să intri. Examenul de admitere e greu, dar 

după ce ai intrat, la dolce familia. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Încheiem aceste dezbateri și 

trecem la vot. Cine este pentru? 11 voturi pentru. Împotrivă? 3 voturi împotrivă (domnul 

Muscalu Ionel, domnul Vladu Alexandru, domnul Gâdea Gheorghe). Abţineri?  7 abțineri 

(doamna Meclea Alina, domnul Ţigănilă George, doamna Sîrbu Adelina Veronica, 

domnul Matei Mihai, doamna Ciulacu Mirela, domnul Anghelescu Adrian Valentin, 

domnul Pick Ladislau). 

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de acordare a 

unui sprijin financiar ”consumatorilor răzleți”, persoane fizice aflate în 

dificultate, pentru achiziționarea și montarea de centrale de apartament 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de servicii 

publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Vorbim aici despre un proiect care din start 

avantajează pe cineva și dezavantajează în aceeași măsură aceeași categorie de oameni. 

Domnule primar, noi am făcut în Giurgiu niște investiții unde furnizorul de energie 

termică și care a costat și credeți-mă acum, și anul acesta se continuă acest proiect, care 

introdus la fiecare bloc prin stație, am schimbat și dus conducte noi pentru fiecare bloc. 

S-a cheltuit miliarde și miliarde de lei! Noi nu putem să venim acum ca Primărie și să 

mergem către un furnizor de energie sau către alt furnizor de energie pentru că 

dezavantajăm din start unul din ei. În același timp cât este piața liberă, mergem pe piață 

liberă și am lăsat la latitudinea oamenilor să se racordeze la unul din cele două sisteme, la 

GEP sau la gaze. A fost un lucru foarte bun. Și iată că ei au hotărât, unii s-au dus către 

furnizorul de gaze și și-au făcut centrale termice, alții au rămas la GEP și au căldură de la 

vechiul CET.  

Vedeți acum, aceste persoane care sunt, să spunem că au rămas pe scară trei familii 

sau într-un boc 20 de familii sau 10 familii, chiar nu contează câte sunt, care nu s-au 

racordat la sistemul de gaze, deci nu și-a făcut centrală și au rămas în celălalt sistem. 

Acum să venim să-i ajutăm cu o sumă de 3000 lei, chiar nu contează lucrul acesta, dar 

vreau să vă spun că sunt persoane defavorizate sau poate mai defavorizate decât aceste 

persoane, care și-au rupt de la gură. Care s-au dus și au făcut împrumut în bancă, care au 

făcut un CAR și care a strâns lună de lună cureaua, să poată să intre să poată să-și facă 

sistemul acela pe gaze. Cum acum, venim ca vecinul lui, după doi ani – trei ani de zile să-

l subvenționăm de la Primărie? Poate că a dus-o mai bine ca el, că avea venit mai mult 

decât celălalt care a vrut să intre într-un sistem și încă o dată vă spun, a făcut eforturi 

extraordinar de mari. Eu zic că neîndreptățim acești oameni, chiar din banii lor, din taxele 

și impozitele lor, tot  a celor amărâți, să plătim pe vecinii lor care au posibilități, mai lejer 

așa, să nu se implice și să nu intre într-un sistem corect de încălzire. Fapt pentru care nu 

mi se pare normal, nu este, nu cred că este.... Nu-i vorba de un ajutor, nici legea 

concurenței nu poate să permită lucrul acesta..... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Mai lăsați! Opriți, legea asta! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Sunt două societăți și avantajați una dintre 

societăți, sunt aceeași oameni din același tip de pătură defavorizată, pe care pe una o 

avantajăm și pe alta o dezavantajăm. Deci, nu putem să votăm! Chiar nu.... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eram sigur! Dar nu asta era problema! Mi-a plăcut 

tot discursul dvs., dar e total pe lângă. Funcționează bine sonorizarea? V-ați auzit bine? 

Dacă tot vorbiți, măcar să vă și auziți. 

Domnule consilier, dacă îmi permiteți, erau vremuri când le și studiați și veneați 

până la urmă cu idei bune. Acum văd că ați studiat! E vară și aveți mult de lucru și le 

studiați mai greu. 

 Ce înseamnă consumator răzleț? Discutăm de 10, de 15 oameni. Nu! Au rămas 

blocuri cu unul-doi. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: De unde termenul? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Așa se numește în tipologia, în terminologie, da! 

Așa se numesc! Discutăm și unde a intervenit problema cea mai mare, de unde a trebuit 

să lăm decizia. În Ansamblul Autogară vom intra cu un proiect de modernizare a zonei 
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respective. Dispar garajele, se vor face locuri de parcare, se amenajează tot, dispar niște 

conducte de termoficare sau le îngropăm și am cerut de la GEP situația cu racordările la 

termficare, la sistemul de încălzire centralizat, a zonei respective, bloc cu o singură 

persoană, bloc cu două persoane, cu trei. Per total, cred că în tot ansamblul acela sunt 17 

apartamente care au mai rămas neracordate la sistemul centralizat. 17 apartamente în 

Ansamblul Autogară! Niciodată nu se vor racorda sau se vor racorda, persoane cu 

posibilități materiale foarte scăzute pentru că altfel s-ar fi racordat. Nu ar fi stat în frig sau 

poate în condiții decât vecinul și nu știu ce. 

 Nu discutăm aici de persoane cu bani mulți pentru că în condiții și dacă citeați 

regulamentul, vedeați clar care sunt condițiile. Trebuie să aibe media veniturilor sub 

venitul minim pe economie. Sunt persoane în vârstă care au o pensie și nu-și pot permite, 

rămân la CET că plătesc, că nu plătesc, au posibilitatea de a se încălzi. Cine câștigă? Că 

mi se spune că au câștigat unii și pierd alții. Nu! Câștigă municipalitatea pentru că pe 

zona aceasta pierderea este de aproape 70% pentru municipalitate. Să asiguri furnizarea 

sistemului într-un ansamblu de nu știu câte blocuri doar pentru 15 apartamente, înseamnă 

costuri imense și mai înseamnă pentru toți cei după scară niște costuri adiacente, că cică-i 

trece conducta pe casa scării și trebuie să plătească toți pierderile comune, inlcusiv cele 

de la subsol. Îi ajutăm pe toți, nu numai pe cei care le dăm 3000 de lei! Și este doar 

contravaloarea relativă a unei centrale. Dumnealor trebuie să-și facă instalația, dar noi 

avem obligația prin lege, să-i asigurăm serviciul de încălzire sau să-i asigurăm un sistem 

alternativ. Deci, este obligație! Eu, municipalitate, Primăria, municipalitate este obligată 

prin lege. Dacă rămâne într-un bloc o singură persoană, să-i asigurăm căldură și atunci 

venim cu soluții alternative. Îi oferim acest ajutor să-și cumpere centrală pentru că nu are 

posibilități să-și pună. Și-ar fi pus! Dacă într-un bloc cu 20 de apartamente a mai rămas 

unul! Ăla a rămas că nu are bani, nu că s-a făcut al naibii și nu vrea! Și sunt mulți în oraș! 

Nu puteam să facem, de aici am plecat, am stabilit niște criterii și aprobăm să-i asigurăm 

acest sprijin. Și în acel moment, noi ca municipalitate, ne-am făcut datoria! I-am asigurat 

o alternativă, altfel legea ne obligă să-i asigurăm, să-i furnizăm acest serviciu. Ne obligă! 

Vă dau un alt exemplu: Primăria Galați. Mai au racordați 30% în municipiu, mai au 

racordați 35 de mii de apartamente la sistemul centralizat. Din primăvară au luat o decizie 

să acorde această subvenție de 3000 de lei și să oprească începând cu iarna aceasta 

sistemul de termoficare. Pentru că nu au făcut investiții, au costuri foarte mari, populația 

nu plătește, sunt pierderi foarte mari și la un moment dat nu se justifică și au spus că pe 

economia care o fac în doi ani de zile, opresc sistemul. E o decizie mult mai periculoasă 

decât am luat noi ca să asigurăm pentru aceste persoane. 

Acesta a fost, până la urmă fundamentul hotărârii și e practicat în toate orașele care 

ajung în situația aceasta. Nu e de legea concurenței, domnule Vladu! Aia se ocupă de 

altceva! Vă mulțumesc! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Văd foarte bine că vreți să tranșați 

alături de oameni problema încălzirii la nivel municipal și cred că avem o problemă și o 

să eliminăm practic și o parte din subvențiile care se fac. Dar pe de altă parte, mai există 

o alternativă, că bănuiesc eu, că persoanele defavorizate, acești consumatori răzleți, nu 

vor avea restul de 6000 de lei pentru amenajarea propriu-zisă și a racordului care necesită 

instalația cu gaz. Departe de mine să consider că s-ar putea să fim atacați ori pe mediul 
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concurențial, ori ca și discriminare față de cei care au făcut acest lucru. Nu ne putem 

găndi mai bine să le acordăm, nu 3000, ci 5000, 6000? Întreaga sumă ca și împrumut și să 

încărcăm practic acel apartament de domiciliu și să plătescă în 10 ani, 15 ani? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu poți să-l obligi! Deci, suntem obligați, noi, să-i 

asigurăm o alternativă. Îți opresc căldura, dar îți dau alternativa aceasta. Îți dau 3000 de 

lei ajutor să-ți rezolvi treaba, restul pui tu. Haideți să vă spun cazurile care s-au întâmplat 

la izolarea termică, la eficiența energetică, la anveloparea blocurilor. Sunt persoane care 

plătesc 5% din valoare pe 5 ani, pe 6 ani și totuși nu vor. Spun: nu am cum să plătesc. E o 

problemă de 60 de lei pe an, 70 de lei pe an timp de 6 ani. Sume mici, 3-400 de lei, 500 

de lei e toată contribuția lui plătită în 5 ani de zile sau în 7 ani și spune că nu are. Eu nu 

zic că nu ai. Ți-ai anvelopat, ai costuri mai mici la căldură la tot, poți plăti 60 de lei pe an 

ca o contribuție. Deci, ține de dorința persoanei respective.  

Noi ne acoperim din punct de vedere legal ca atunci când îi oprim căldura... Noi nu 

ne ducem să-i batem la ușă să-i spunem, vino și adu toate hârtiile și hai să-ți dau. Îl 

înștiințăm că trebuie să-și completeze dosarul acesta, să primească 3000 de lei întrucât de 

la 1 octombrie, noiembrie când se oprește, nu vor mai beneficia de căldură și atât! Din 

punct de vedere legal, noi, municipalitatea ne-am îndeplinit toate cerințele, altfel ne-ar fi 

putut da în judecată că l-am lăsat, i-am încălcat un drept, acela de a-i furniza căldura. Că 

este un serviciu public și trebuie să i-l dăm, să i-l oferim, suntem obligați. Legea spune că 

trebuie să-i dai alternativă. Deci, i-am acordat acest sprijin de bani, treaba dumnealui! De 

aici încolo, nu mai este municipalitatea implicată. Este un sprijin pe care îl dăm. 

Dumnealui dacă vrea să se gospodăreasă, el trebuie să justifice banii pe centrală, altfel nu 

primește banii aceia. Deci, e o întreagă metodologie. Dar nu mai avem o obligație legală 

de a-l mai ține branșat. Pentru 200 de lei care-i plătea pe lună, municipalitatea poate 

plătea 3-4 milioane sau 300-400 sau 500 de mii pierderea care era. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Spuneți dvs. că noi trebuie să-i asigurăm 

alternativă din start. Are alternativa pe gaze, are alternativa pe energie termică, are 

alternativă pe curent electric, domnule primar! Pe curent electric, o centrală de 9 kilovați, 

o centrală mică ține un apartament fără problemă. Este mult mai ieftin decât să se 

racordeze la gaze. Are alternativă pentru curent electric și plus că în programele care sunt 

de sfârșit de an, el declară că este la energie electrică și va primi și de acolo o subvenție. 

Nu ține faptul că nu are alternativă! Suntem obligați, suntem obligați! Nu suntem obligați 

să dăm 3000 de lei, din start vă spun. Nu suntem obligați! Are trei alternative să se 

racordeze la ele, unul din cele trei sisteme de energie. Primăria nu este obligată să-i 

asigure. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Cred că nu ați înțeles obligația noastră! Noi 

suntem obligați să nu-l deconectăm. Asta încerc să vă spun! Și el dacă nu vrea să se 

deconecteze, nu trece la altă sursă alternativă și suntem obligați să-i dăm! Acesta este 

mobilul și încerc să vi-l explic! Suntem obligați să-i furnizăm energie termică! Punct! 

Dacă nu-i furnizăm energie termică și-l oprim, trebuie să-i dăm o alternativă și trebuie să-

l ajutăm să-i dăm  o alternativă, că așa spune legea. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu noi! Furnizorul de energie termică... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, domnule Vladu! Haideți, lăsați! 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Dacă nu plătește, vine și-i oprește. Nu-l mai 

racordează CET-ul. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Să vedem ce are de spus și 

domnul consilier Ionescu. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Aș vrea să fac o mică precizare. Noi, 

astăzi, în proiectul de hotărâre aprobăm de fapt un regulament, o modalitate de a face 

acest sprijin. Persoanele care vor primi efectiv acest sprijin conform regulamentului, vor 

avea dosarele depuse și analizate în comisie, iar ulterior această listă va fi aprobată în 

Consiliu. Deci, atunci vom putea analiza persoanele defavorizate și cărora li se impune a 

li se acorda acest sprijin financiar în sumă de 3000 de lei. Deci, în principiu, astăzi nu 

dăm bani. Astăzi stabilim modalitatea, un regulament prin care ar urma ulterior să vedem. 

S-ar putea să fie cele 17 sau s-ar putea să fie doar 5 din cele 17 care vor primi sumele 

respective. Se va da în urma unor documente, proiectul care trebuie susținut și a facturilor 

care urmează a se achiziționa produsul numit centrală. Mulțumesc! 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Mulțumesc! Cred că este destul 

de clar pentru toți consilierii. Mai sunt discuţii? Supun la vot proiectul de hotărâre 

prezentat. Cine este pentru? 11 voturi pentru. Împotrivă? 3 voturi împotrivă (domnul 

Muscalu Ionel, domnul Vladu Alexandru, domnul Gâdea Gheorghe). Abţineri?  7 abțineri 

(doamna Meclea Alina, domnul Ţigănilă George, doamna Sîrbu Adelina Veronica, 

domnul Matei Mihai, doamna Ciulacu Mirela, domnul Anghelescu Adrian Valentin, 

domnul Pick Ladislau). 

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea principalilor indicatori 

tehnico-economici și a ”Studiului de fezabilitate aferent lucrărilor tehnico-

edilitare și sistematizare verticală, pentru obiectivul de construcții Locuințe 

pentru tineri destinate închirierii, specialiști în sănătate” 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii unor parcele de 

teren și a tarifelor minime de închiriere/subconcesiune pentru licitațiile 

organizate de Societatea Administrația Zonei Libere Giurgiu S.A. 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea organizării licitației de 

subconcesionare teren și aprobarea documentației de atribuire necesare 

desfășurării licitației 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion:  Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea unei Convenții de plată între 

MUNICIPIUL GIURGIU și S.C. Giurgiu Servicii Locale S.A. pentru Serviciul 

de pază la cimitire 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de servicii 

publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? 

Domnul consilier Muscalu Ionel: În momentul în care s-a discutat despre societatea 

de pază a Primăriei, s-a discutat și despre paza cimitirelor. Domnul primar ne-a spus că 

Primăria va putea să... 

 Domnul primar Barbu Nicolae: De la anul! 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Să dea acestei societăți a Primăriei, acest 

serviciu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: De la anul! Este contract în derulare. Nu poți să-l 

oprești, decât când expiră. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Alte discuţii? Dacă nu sunt, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 12: proiect de hotărâre privind nominalizarea a 3 consilieri locali care 

vor fi membri titulari și nominalizarea a 3 consilieri locali care vor fi membri de 

rezervă în Comisia pentru analiza ofertelor depuse în cadrul procedurii de 

contractare și garantare a unui credit în valoare de 73.708.300 lei pentru 

refinanțare datorie publică locală de către Primăria Municipiului Giurgiu 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion:  Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind modificarea Organigramei, Statului de 

funcții și Regulamentului de Organizare și Funcționare ale Direcției de 

Asistență Socială Giurgiu 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 11 voturi pentru. 

Împotrivă? 3 voturi împotrivă (domnul Muscalu Ionel, domnul Vladu Alexandru, domnul 

Gâdea Gheorghe). Abţineri?  7 abțineri (doamna Meclea Alina, domnul Ţigănilă George, 

doamna Sîrbu Adelina Veronica, domnul Matei Mihai, doamna Ciulacu Mirela, domnul 

Anghelescu Adrian Valentin, domnul Pick Ladislau). 

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind transmiterea în folosință gratuită a unui 

teren către S.C.ENEL DISTRIBUȚIE MUNTENIA S.A. în vederea amplasdării 

unui post de trasformare în anvelopă de beton 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

 



 23 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind prelungirea duratei de folosință gratuită 

a două apartamente pentru tinerii postinstituționalizați 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Proiectul acesta este un proiect vechi și este un 

proiect bun și e făcut de mine și de doamna Adelina. Dincolo de faptul că îl votez și îl 

susțin, se poate ca în viitor astfel de proiecte vor fi reflectate în așa fel încât, cine știe 

poate și alți tineri care intră în acest sistem, să beneficieze de locuințe, pentru că ei au o 

mare problemă. O știm cu toții, o vorbim des și facem doar puțin. Cam asta era ideea! 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Mulțumim ! Supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind revenirea la destinația inițială a unor 

locuințe sociale din Municipiul Giurgiu 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Pentru că tot a ridicat colegul Muscalu mingea 

la fileu, domnule pimar, luăm apartamentul ăsta. Haideți să-l dăm la tinerii care ies din 

sistemul acesta. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Fără nici o problemă! Știți despre ce apartamente 

discutăm? Sunt cele care au fost pentru asociația care a venit din Germania pentru câini și 

unde a stat profesorul sau învățătorul, tânara din China. Domnule Vladu, am spus de la 

început că voi respecta legea. Ele sunt locuințe sociale. Aceste locuințe sociale au un 

statut. Nu știu ce a făcut fostul primar și cum le dădea, că era ANL și lă dădea social, că 

era social le dădea ANL, le dădea cum dorea dumnealui. Acestea au un regim foarte bine 

pus. Am aprobat o hotărâre de Consiliu cum se dau locuințele sociale, ce criterii trebuie 

să aibă. Aceste locuințe fiind locuințe sociale, vor intra în numărul, în grosul acela, în 

cele 70, 90, câte locuințe avem. Acele locuințe sociale se vor da celor care au îndeplinit 

condițiile de a beneficia de locuință socială. Haideți, să nu le luăm, să le dăm iar pe sub 

mână, pe sub gard, că e cineva sau altcineva! Să respectăm legea, da! 

Domnul director Trăistaru Cristian: Ca precizare: avem destul spațiu în cele două 

apartamente. Sunt trei băieți și trei fete. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Aici nu sunt probleme! Zicea de diferențele, 

următoarele. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Cine este pentru? 21 voturi 

pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind atribuirea denumirii, includerea în 

inventarul domeniului public al Municipiului Giurgiu a stațiilor pentru 

mijloacele de transport în comun din Municipiul Giurgiu și transmiterea lor în 

folosință gratuită către Societatea Comercială GIURGIU SERVICII LOCALE 

S.A. 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de servicii 

publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului de evaluare a 

bunurilor scoase din funcțiune aparținând domeniului privat al Municipiului 

Giurgiu, necesar vânzării prin licitație publică a acestora 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind acordarea avizului de principiu în 

vederea întocmirii studiului de oportunitate și caietului de sarcini pentru 

organizarea și desfășurarea procedurii de concesionare prin licitație publică a 

unui teren situat în Municipiul Giurgiu, strada Tineretului, adiacent bloc 106 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion:  Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 
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Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:  Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind acordarea avizului de principiu în 

vederea întocmirii studiului de oportunitate și caietului de sarcini pentru 

organizarea și desfășurarea procedurii de concesionare prin licitație publică a 

unui imobil situat în Municipiul Giurgiu, Strada 1 decembrie 1918, Nr.60 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion:  Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:  Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate și 

caietului de sarcini în vederea concesionării prin licitație publică a terenului în 

suprafața de 3.390,00 mp.,situat în    intravilanul Municipiului Giurgiu, adiacent 

S.C.ROM STAR TRADING S.R.L. și DJ 507 Giurgiu-Oinacu 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:  Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în sumă 

de 20.000 lei, doamnei Mateescu Ionela Nineta din Giurgiu 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 
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Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de 

învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu pun în discuție cazul doamnei, probabil că 

are nevoie de banii aceștia, este vorba de sănătate. Eu vreau să discut aici despre sistemul 

pe care noi l-am creat și pe care am zis că-l vom perfecționa și vom mai face o comisie 

care să stabilească cazurile acestea de.... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Există, domnule Vladu! Întrebați-l pe domnul Pick, 

face parte din comisie, a fost aprobată comisia 

Domnul consilier Vladu Alexandru: La Primărie vin o grămadă de oameni care se 

află în diferite condiții, fac cereri pentru un ajutor social. În mod normal, dacă am făcut 

această comisie, toate cererile trebuie să tracă prin comisie. Nu se întâmplă așa! Ne-au 

contact persoane, una se numește Ilie Ruse care a făcut o cerere. Eu nu spun că trebuia să-

i dăm sau să nu-i dăm. Dar cererea aceasta trebuia să ajungă în comisie. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ce sumă? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: O sumă destul de mare! Era vorba de niște 

stenduri la inimă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cât? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: 6000, 7000 de lei. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! A fost sub 5000 sigur și nu a intrat la comisie. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Deci, această cerere trebuia să ajungă totuși la 

comisie, domnule primar. Comisia aceasta, până la urmă va analiza o cerere și 10 care nu 

ajung acolo din diverse motive. De aia am făcut comisie, să stabilească dumnealor! Tot 

mai aruncați câte una, politică așa, mai facem o comisie ca să aprobăm lucrurile definitiv. 

Nu am luat această comisie ca să arătăm că iată cât de direcți, de liberi suntem noi, de 

transparenți și nu avem nici un fel de implicare. Avem implicare în momentul în care pe 

cererea respectivă se spune: nu sunt fonduri. Rezoluția primarului pe cererea respectivă 

așa este: nu sunt fonduri. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am greșit cu ceva? Păi, până acum discutam că nu 

avem fonduri și acum îmi spuneți .... 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Ați greșit în momentul în care nu ați trimis-o la 

comisie. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Vladu, haideți să încheiem, că ziceți la 

comisie!  

Domnul consilier Vladu Alexandru: Avem luna aceasta, putem să dăm 30000 de lei 

sau 50000 sau 40000 alocate și putem să dăm banii aceștia. Comisia, vă încadrați în banii 

aceștia! Ăștia sunt banii care să-i dăm. Dăm 20000 de lei, încă o dată, nu vreau să fiu 

înțeles greșit, nu mă leg de doamna care are nevoie de banii aceștia, dar 20000 de lei, nu-

mi aduc aminte să fi aprobat în utimul timp. Cel mai mult a fost cam 15000 de lei și ne-

am uitat și pe dosarul care a fost. Până la umă, 20000 de lei poate rezolva două cazuri, 

dacă comisia primea acolo că sunt 20000 de lei și sunt patru cazuri. Mulțumesc frumos! 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Da, eu vă accept punctul de vedere, dar nu e cel 

corect. În Consiliu s-a votat de la ce sumă se pronunță această comisie, de peste 5000 de 

lei. Deci, toate cererile peste 5000 de lei ajung la comisie. Asta s-o știți, odată! Deci, s-a 

votat în Consiliu! Nu facem acum o comisie pentru 300 de lei, 500 de lei, îi adunăm pe 

toți, hai să ne strângem acolo! Mai există o comisie la DAS care verifică, mai există o altă 

comisie care face anchetă socială! Și vă mai spun un singur lucru: cereri sunt enorme! 

Comisia aceasta de peste 5000 de lei, este tocmai ca să verifice dacă suma respectivă se 

încadrează cât de cât într-un necesar onorabil. Sunt operații care se plătesc în întregime, 

sunt persoane care beneficiază de scutire, iar domnul doctor aici are meritul cel mai mare, 

domnul doctor Pick, pentru că spune: domne, operația aceasta poate s-o facă într-un spital 

de stat, îl mai costă ceva, medicamente, ce o mai cumpăra după acolo. Dar, ca să nu mai 

merg pe partea cealaltă, că la salariile mari pe care le au medicii, nu ar mai trebui să mai 

coste nimic pe alături. Dar hai să zicem că mai sunt anumite cheltuieli. Intri în spital, nu 

te lasă portarul, mai trebuie să-i lași portarului că nu te lasă să intri în spital. Hai să zic că 

mai sunt și alte cheltuieli și le știm cu toții, dar comisie s-a făcut pentru sume peste 5000 

de lei. Aici, ați aprobat-o dvs.! Ce să facem altceva? 

Domnul consilier Ilie Clement: Cu tot respectul pentru colegul meu domnul Vladu, 

cu tot respectul pentru punctul domniei sale de vedere, aș vrea să spun, că de 5 ani de 

când sunt și eu și dumnealui pe unul din scaunele de aici, nu l-am auzit măcar odată că 

cei de la DAS nu și-au făcut datoria așa cum trebuie. Iar proiectele de hotărâri cu ajutoare 

au fost puse în dezbaterea noastră în raport de gravitatea bolii, a cazului social pe care 

fiecare îl are. Nu putem, suma care este alocată trimestrului sau semestrului, astăzi, 

pentru că sunt foarte multe solicitări s-o consumăm și când îți apare un caz de extremă 

urgență, să nu ai un leu să-l ajuți. Eu am foarte multă încredere, din punctul meu de 

vedere, în personalul de la DAS. Sunt competenți și știu întotdeauna care sunt prioritățile 

atunci când au mai multe solicitări de ajutor umanitar, ajutor social. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Alte discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Pentru că ați zis numele meu, cred că nu m-ați 

ascultat! 

Domnul consilier Ilie Clement: Ba da! Foarte bine! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Cred că nu m-ați ascultat, pentru că eu am spus 

clar că este un caz care-l vom vota. Am spus de circuitul hârtiilor pentru că acolo trebuie 

să ajungă toate cererile, la comisia aceasta. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Ajung cele peste 5000 de lei! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Știu că DAS-ul își face datoria, știu că trimite 

oamenii pe teren, știu că fac anchete sociale. Vine acolo și spune că stă în apartamentul 

cu trei camere bine întreținut sau mai puțin întreținut, mobilat modern sau mobilat 

modest. Astea sunt criteriile cae apar de fiecare dată la DAS. Eu știu lucrurile acestea! Nu 

m-ați înțeles! Este vorba că cererile acelea trebuie să ajungă la comisie, dacă avem 

comisia aceasta. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Cu tot respectul, acele dosare 

sunt în cuantum de peste 5000 de lei. Numai ceea ce depășește 5000 ajunge la comisie! 

Haideți să trecem la vot! Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local nr.398/27.10..2016 privind aprobarea cererii de finanțare 

pentru obiectivul de investiție:”Lucrări de intervenții pentru creșterea 

performanței energetice a blocurilor de locuințe, Municipiul Giurgiu, Ansamblul 

4” și a cheltuielilor aferente implementării proiectului, modificată prin 

Hotărârea Consiliului Local nr.403/09.11.2016 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării anexelor 2-10 ale 

Hotărârii Consiliului Local nr.397/27.10.2016 privind aprobarea 

documentațiilor tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul de investiții ”Lucrări de intervenții pentru creșterea performanței 

energetice a blocurilor de locuințe, Municipiul Giurgiu, Ansamblul 4”, 

modificată prin Hotărârea Consiliului Local nr.401/09.11.2016 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion:  Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 25: proiect de hotărâre privind modificarea Organigramei și Statului de 

funcții ale Aparatului de Specialitate al Primarului Municipiului Giurgiu și 

Direcției de Evidență a Persoanelor 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? Cine este pentru? 11 voturi 

pentru. Împotrivă? 3 voturi împotrivă (domnul Muscalu Ionel, domnul Vladu Alexandru, 
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domnul Gâdea Gheorghe). Abţineri?  7 abțineri (doamna Meclea Alina, domnul Ţigănilă 

George, doamna Sîrbu Adelina Veronica, domnul Matei Mihai, doamna Ciulacu Mirela, 

domnul Anghelescu Adrian Valentin, domnul Pick Ladislau). 

 

Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-

economice pentru ”Instalații detecție și semnalizare școala generală nr.7” 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-

economice pentru ”Realizare scară exterioară la școala generală nr.7” 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii nr.208/09.07.2014 

a Consiliului Local al Municipiului Giurgiu privind transmiterea unui sector de 

drum de interes județean, din administrarea Consiliului local al Municipiului 

Giurgiu, în administrarea Consiliului Județean Giurgiu 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii nr.180/2017 a 

Consiliului local al Municipiului Giurgiu de aprobare a Regulamentului de 

eliberare a acordului de executare a unor căi de acces a autoturismelor pe 

domeniul public al Municipiului Giurgiu 

  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea cesiunii unor contracte de 

concesiune încheiate între Municipiul Giurgiu și Societatea Comercială MODA 

ITALIA S.R.L. 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului de 

venituri și cheltuieli pe anul 2017 și a Listei de Investiții aferente 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului de 

împrumuturi interne pe anul 2017 și a Listei de investiții aferente 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului 

centralizat al instituțiilor publice finanțate integral sau parțial din venituri 

proprii și subvenții pe anul 2017 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 
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Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 34: proiect de hotărâre privind reglementarea situației juridice a unui 

teren situat în municipiul Giurgiu, includerea în nomenclatorul stradal și 

atribuirea de denumire 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela:  Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 35: proiect de hotărâre privind premierea elevilor claselor a VIII-a care 

au obținut rezultate deosebite – media 10 – la Evaluarea Națională anul 2017 

 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de buget-

finanţe. 

Domnul consilier Barbu Ionuț: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz favorabil.  

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Raportul comisiei de 

învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

Mai avem și: 

       1. Informare privind Decizia nr.8/26.05.2017 emisă pentru înlăturarea deficiențelor 

constatate și consemnate în Raportul de control nr.10470/28.04.2017, întocmit urmare 

efectuării acțiunii cu tema ”Verificări cu privire la aspecte legate de gestionarea 

elementelor patrimoniale ale entității”, pe perioada 2014-2016, la Direcția de Impozite și 

Taxe Locale Giurgiu. 

       2. Informare privind Actul adițional nr.4 la contractul de concesiune 

nr.34145/29.10.2014, încheiat între Municipiul Giurgiu în calitate de concedent și ILR 

Logistica Romania în calitate de concesionar. 

       3. Raportul de activitate al Consiliului de Administrație Apa Service S.A. Giurgiu, 

desfășurată în perioada 2013-2017. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Îmi cer scuze că trebuie să mă retrag, vă las la 

”Diverse”. Vă mulțumesc pentru această acțiune și pentru faptul că ați votat toate 

hotărârile. Să-mi dați voie să transmit cu această ocazie, tuturor celor care poartă numele 

de Petru și Pavel și am fost astăzi ocrotit de către apostoli. Am o sfântă Petre și un sfânt 

Petre. Să le urez cetățenilor multă sănătate, să se bucure de acest nume sfânt și să aibe 

credința că tot ceea ce se face în această sală este în beneficiul și în interesul cetățenilor. 

Vă mulțumesc mult de tot! 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Și unii dintre noi au de sărbătorit, dar după aceea. 

Aș vrea să întreb ce se întâmplă cu pista de atletism, aceea de la Steaua Dunării pentru că 

sunt foarte mulți oameni care se duc acolo și vor să alerge și am înțeles că paznicii de 

acolo îi opresc. Și poate că oamenii trebuie să fie informați de ce nu au voie și așa mai 

departe.  

Alături, acolo este o sală de înot și despre ea dacă ne puteți spune ceva. Și sigur să 

mulțumesc administrației locale pentru anul trecut, cam pe vremea asta întrebam ce se 

întâmplă cu intrarea în orașul Giurgiu care știți că miroase îngrozitor. Acum avem acolo 

și coloana aia de tiruri care nu e problema Giurgiului, vine din problema Bulgariei. Poate 

totuși se fac demersuri care, nu știu, la nivel național, să încerce să schimbe bulgarii ceva 

cu taxa aia. Dar e o problemă serioasă! Ați văzut că sunt și accidente, sunt probleme și cu 

circulația și încă o dată, asta cu mirosul. Pentru asta, vroiam să mulțumesc că s-au luat 

măsuri și am înțeles că se face ceva. Da! Pista de atletism și sala de înot, vă rog! 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Vă răspund eu pentru pista de atletism. Chiar am 

fost mai devreme cu Gigi Oprișan acolo. Se toarnă acel strat de tartan și durează o zi două 

până se usucă. Nu trebuie să intre pe el, că altfel se deteriorează. Asta e tot! După câteva 

zile o să traseze și devine funcțională complet. Din acest motiv nu lasă să intre pe 

perimetrul ei pentru că deteriorează acel strat până se usucă. La celălalt, nu știu. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Vă mulțumesc! 

Domnul consilier Ilie Clement: Pentru celălalt punct, nu vreau s-o luați ca pe o 

informație autorizată, nu din cauza Poliției de Frontieră Române, parte bulgară 

implentează fiecare șofer, fiecare participant la trafic. În plus de asta, în punctul de 

frontieră se încasează și acea vignetă care înseamnă timp de așteptare. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Eu chiar asta am spus, că poate se fac niște 

demersuri la nivel național. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Vă mulțumesc! Declar închise 

lucrările ședinței! Vă doresc o zi frumoasă! 
 

Şedinţa se încheie la ora 1347. 

 

 P R E Ş E D I N T E, 
 

    Săndulescu Petronela Marinela               SECRETAR, 

           

                                               Roşu Petre                ÎNTOCMIT, 

                                  

                  Stanciu Violeta 


